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1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

2. Planlægning af arbejdsdag. 

Arbejdsdagen vil blive afholdt søndag den 28. august 2022 kl. 10-13. Det er de sædvanlige forhold der 

skal gennemføres som: slå/fjerne ukrudt fra p-pladser samt på stier og evt. ukrudt omkring hækken 

v/flagstanden. Sprøjte med algefjerner på muren op til 2 etagehusene og på stierne. 

3. Opfølgning på regnskab. 

Overskuddet på balancen fra revisor er på kr. 297.960. Herfra skal går afdrag kr. 137.006. Men det skal 

kraftigt pointeres at der endnu inden den 30/6 2022 ikke er modtager fakturaer for fugearbejde samt 

for malerarbejde. Disse er først modtaget i juli 2022. Udskiftning af tagrender er ej heller gennemført i 

2022. Der er endnu ingen overraskelser. Dog oplyst bestyrelsen om at renten for 2- halvår 2022 stiger 

og er på 0,62% hvilket forøger vor ydelse for 2. halvår. Vil kunne klare denne stigning uden stigning i 

husleje i 2022. 

4. Orientering om renteudvikling. 

Vi har fra 1/1 2020 frem til 30/6 2022 haft en rente på kr. 0 da den har været negativ. Vi følger kun med 

ned til 0%. Renten for vore lån er nu pr. 1/7 2022 fastsat til 0,62%. Det svarer til en forøgelse af ydelsen 

for 2. halvår 2022 på kr. 42.439. Det klares via driften. 

Nordea renteforventninger lyder dog på 1,84 pr. 31/12 2022 og vi rammer loftet på 2% pr. 30/6 2022 -

hvis disse renteforventninger holder. Vi må agere i tillid hertil da det er det bedste vi har. 

Rentevurderingerne har igennem 2022 været støt stigende. 

5. Diverse projekter. 

Maling. Færdiggjort. Den samlede udgift for malerarbejder over årene 2020-2022 er på kr. 203.103.  

Udskiftning af fuger. Færdigt den samlede udgift for årene 2020-2022 er på kr. 137.365. 

Montering af nye tagrender. Afholdt udgift i 2021 er på kr. 88.645. Vi har ikke modtaget regning i 2022.  

Algebehandling. Endnu ikke igangsat. Har rykket for tidshorisont. 

6. Affaldssortering. Hvad gør vi? 



Vi ønsker at orientere andelshaverne om hvilke muligheder der er ved fællesløsning sammenholdt med 

at vi intet foretager os. Også nogle priser kan der orienteres om selvom de ikke er endelige. 

7. Udskiftning af døre. 

Vi har modtaget et tilbud fra Tømreren for udskiftning af utætte døre ved nr. 61 og 59. Vi takker ja til 

tilbuddet. 

8. Gennemgang af bolig ifm. med salg. 

Vi er enige om at såfremt køber kendes før gennemgang da inviteres såvel sælger og køber med til den 

byggesagkyndiges gennemgang af boligen. Vi vil fra bestyrelsen være repræsenteret ved 2 

bestyrelsesmedlemmer. 

9. Regulering af andelsværdien. Skal vi indkalde til ekstraordinær generalforsamling. 

Spørgsmålet skal ses i lyset af at værdien af det finansielle instrument hen over forår og sommer er 

faldet væsentligt. Egenkapitalen er derfor teknisk set steget. Har derfor fået beregnet en ny 

andelsværdi pr. 30/6 2022. 

Den beregning udviser en stigning i andelsværdierne. Hvis værdierne havde været væsentligt faldende 

skulle bestyrelsen uden generalforsamlingsbeslutning have nedsat andelsværdien. Men nu er den 

tekniske andelsværdi steget. Derfor må andelsværdien kun sættes op hvis der på en generalforsamling 

er flertal herfor. Det skal ske på et fuldt oplyst grundlag. 

Derfor indkaldes der til ekstraordinær generalforsamling den 9/8 2022 kl. 19. Indbydelse omdeles. 

10. evt. 

Der følges op på asfaltproblematikken med revner. 
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